
 

 

Pályázat Informatikus tisztségre 
Bemutatkozás 
Fetter Dávid vagyok, Biológia szakos hallgató. Annak ellenére, hogy idén először töltök be képviselői 

szerepet, már két éve folyamatosan a hallgatótársaim segítségére vagyok. Tavaly anatómia órán 

kaptam egy hirtelen levelet, miszerint a HÖK-nek mihamarabb szüksége van informatikusra. Ezt 

meghallván még aznap felvettem a kapcsolatot az akkori informatikussal (Tabajdi Péter), és 

elkezdődött az utód képzés. 

Motiváció 
Korábban említettem, tavaly már meg lettem választva informatikusnak. Lassan egy éve vezetem a TTK 

HÖK informatikai állományát, és tartom karban a szakos weboldalakat. Úgy gondolom a folyamatos 

fejlesztésekre, és rendben tartásra szükség van, így idén is szeretném folytatni a tavaly elkezdett 

projekteket. 2013 decemberében, megválasztásomkor az alábbi kérdést kaptam: „Mennyi ideig 

szándékszol betölteni a tisztséget?” –by Béni Kornél, azóta sem változott az álláspontom: Ameddig 

csak lehet, és ameddig a képviselők és a HÖK úgy érzi, hogy jó munkát végzek. 

Tervek 
A terveim tavalyhoz képest sokat változtak. Akkoriban bele akartam tanulni mindabba, amire 

szükségem van a tisztség ellátásához, és elsődleges és legfontosabb célom az volt, hogy a Kioskokat 

beüzemeljem. Örömhír számomra, hogy a fő célomat elértem, és a Déli épületben a Kioskot működésre 

bírtam (Várhatóan hétfőtől működésben is láthatjátok). [Kiosk: Nyilvános, interaktív elektronikus 

terminál, amely a közhasznú információkhoz való hozzá-férést segíti. Billentyűs, érintős vezérlésű 

képernyővel ellátott, hálózatra kapcsolt berendezéseket jelenti, ahol a polgárok az őket érdeklő 

információkat megszerezhetik vagy üzeneteket, tranzakciókat továbbíthatnak harmadik személy 

közreműködése nélkül. Fénykép illusztráció: itt] 

Idénre az a tervem, hogy teljes leltárt készítek az informatikai állományról, és minden alkatrészről. Ezen 

kívül új designok vannak tervben (főleg a TTK HÖK oldalára), korszerűbb kinézet, és szerkesztés. 

Szeretném folytatni az eddig elkezdett munkámat, karbantartásokat végezni, és a lehető leghamarabb 

elhárítani az apróbb problémákat, hibákat. 

Az Informatikai CSoportot szeretném „gatyába rázni” és fontosabb feladatokat kiosztani nekik, hogy 

segítsék a minden napi hibaelhárítást. Gondolok itt arra, hogy leírások készítése, tisztségviselői 

betanítás a honlapon való tájékozódásra. Persze ezekből maga az informatikus sem maradhat ki. 

Összegzés 
Az előző évhez hasonlóan idén is szeretném megteremteni a megfelelő környezetet a munkához, és a 

lehető leghamarabb megoldani a felmerülő problémákat. A kezdeti lelkesedésem nem lankadt, így 

továbbra is elérhetőn tartom magam a nap 24 órájában, és biztosítom a levelekre való reagálás 

idejének 1 napon belüli reagálását. 

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatom 
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